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Zápisnica 
  

z riadnej  konferencie  Slovenského  futbalového  zväzu, 
  

ktorá sa konalo 28. septembra 2012 v Banskej Bystrici 
 
 
 
Riadna konferencia Slovenského futbalového   zväzu,   sídlo:   Trnavská   cesta   100,   Bratislava,   
IČO:  00687308 (ďalej  len  „SFZ“)  bola výkonným  výborom  SFZ  stanovená  na  28.  septembra 
2012 do Hotela Lux v Banskej   Bystrici   so   začiatkom   o 11:00 hod., aby prerokovala 
a rozhodla o záležitostiach  uvedených  v tomto programe zasadnutia: 
 
 
Program zasadnutia konferencie SFZ: 
 
1.   Otvorenie 
2.   Príhovory  hostí 
3.   Menovanie skrutátorov  a overovateľov  zápisnice 
4.   Voľba  pracovných  skupín 
5.   Schvaľovanie  návrhu  programu  konferencie  SFZ 
6.   Voľba  čestných členov  SFZ,  udelenie  vyznamenaní 
7.   Správa  o činnosti  prezidenta  SFZ  a výkonného  výboru  SFZ 
8.   Správa  revíznej  komisie  SFZ 
9.   Správa  o hospodárení SFZ,  správa  nezávislého  audítora 
10.  Novelizácia  noriem  – schvaľovanie  stanov  SFZ 
11.  Voľba  viceprezidenta  SFZ  pre  štátnu  reprezentáciu  a medzinárodné  vzťahy 
12.  Potvrdzovanie  členov  výkonného  výboru SFZ 
13. Stanovisko k SZTK 
14. Stanovisko k návrhu  na  vytvorenie  strešnej  organizácie  slovenského  športu 
15. Diskusia 
16.  Oboznámenie  a schvaľovanie  uznesení  prijatých  konferenciou  SFZ 
17.  Ukončenie 
 
 
 
1. Otvorenie 
 
Prezident  SFZ  privítal na  zasadnutí  konferencie hostí:  pani  Evu  Pasquier,  senior  manažérku 
FIFA pre   rozvojové   programy   v Európe, p.   Františka   Laurinca,   člena   výkonného   výboru 
UEFA, p.   Ladislava   Čambala,   generálneho   sekretára   sekcie   štátnej   starostlivosti   o šport  
Ministerstva   školstva,   vedy,   výskumu   a športu Slovenskej   republiky,   p.   Eduarda  Chmelára,  
prezidenta Slovenského   olympijského   výboru,   p. Mariána   Kukumberga,   prezidenta 
Slovenského   združenia   telesnej   kultúry,   p.   Petra   Gogolu,   primátora   Banskej   Bystrice, 
delegátov  konferencie a ostatných  hostí. 
 
Vzhľadom   k voľbe   člena   výkonného   výboru SFZ   (ďalej   len   „výkonný   výbor“) – 
viceprezidenta  pre  štátnu  reprezentáciu  a medzinárodné  vzťahy prezident SFZ oznámil  mená  
členov   volebnej   komisie,   ktorí   boli zvolení výkonným   výborom:   p.   Ján   Panák,   predseda  
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volebnej   komisie,   p.   Miroslav   Baxa,   p.   Juraj   Pilát,   p.   Peter Goga, p. Milan  Lônčík;;   p.  
Alexander  Matlák  sa  funkcie  člena  volebnej  komisie  vzdal. 
 
Ďalej  poveril  predsedu  mandátovej  komisie  p.  Ľubomíra  Suchého,  aby  oboznámil  prítomných  
s počtom   delegátov   a či   je   konferencia   SFZ   uznášaniaschopná.   P.   Suchý   oznámil,   že  
pozvaných   bolo   154   delegátov,   zatiaľ   sa   prezentovalo   a je   prítomných   147   delegátov,  
z ktorých   je   92   delegátov   z regionálnych   zväzov,   pozvaných   bolo   96,   45   delegátov   z Únie 
ligových  klubov,  pozvaných  bolo  48  a 10  delegátov  za ostatných riadnych  členov,  pozvaných  
bolo 10 a skonštatoval,  že  konferencia  SFZ  je  uznášaniaschopná. 
 
Prezident   SFZ   následne   poveril   vedením   konferencie   člena   výkonného   výboru   SFZ   p.  
Richarda Havrillu, ktorý  sa  ujal  vedenia  konferencie. 
 
2.      Príhovory  hostí 
 
Predseda p. Havrilla oznámil  prítomným,  že  bude  nasledovať  druhý  bod  programu  zasadnutia  
konferencie,   príhovor   hostí.   Na   konferenciu   bol   pozvaný   aj   predseda   vlády   Slovenskej  
republiky,   p.   Róbert   Fico,   ktorý   sa   však   z dôvodu   konania   zasadnutia   vlády   Slovenskej  
republiky nemohol  zúčastniť,  avšak  poslal  list,  ktorý  predseda konferencie prítomným  prečítal 
a ktorý  jej  prílohou  tejto  zápisnice.  
 
Následne  bolo  slovo  udelené  p.  Eve  Pasquier,  ktorá  pozdravila  prítomných  aj  za  p.  prezidenta  
FIFA  Josepha  S.  Blattera.  Zdôraznila  dôležitosť  dobrých  stanov  pre  zväz,  ktorých  význam sa 
preukáže  najmä  v čase  krízy, a ak  sú  dobre  skoncipované,  dá  sa  pomocou  nich  kríza  prekonať.  
Oznámila,  že  na  tvorbe  návrhu  stanov  SFZ  sa  podieľali  aj  právnici  FIFA  a UEFA a zaželala  
SFZ, aby napredoval vpred. 
 
P.  Ladislav  Čambal  poznamenal,  že  skrz  zasadnutie  vlády  Slovenskej   republiky  sa  nemohol  
osobne  zúčastniť  na  zasadnutí  konferencie  ani  minister   školstva.  Oznámil  prítomným,  že   sa  
pripravuje   nová   koncepcia   štátnej   starostlivosti   o šport,   ktoré   je   diskutovaná   aj so SFZ. 
Poukázal  na  niektoré  úspechy slovenského  športu  tento  rok,  zároveň  poznamenal,  že  v našom  
športe   panuje   určitý   pesimizmus,   avšak   vyzdvihol   futbalovú   21-ku a jej   účasť   v baráži  
o postup na ME vo futbale. 
 
P. Eduard  Chmelár  uviedol,  že  Slovenský olympijský  výbor  a SFZ  sú  dve  rodiny,  ktoré  nie  sú  
rozvadené   a je   potrebný   vzájomný   rešpekt   a pochopenie   medzi   nimi.   Zaželal   úspešné  
rokovanie na konferencii a dobré  závery. 
 
P. Peter Gogola privítal   prítomných   v Banskej Bystrici, povedal,   že   je   hrdý,   že   sa Banská  
Bystrica stala v tento  deň  hlavným  mestom  futbalu  na  Slovensku 
 
3.   Menovanie skrutátorov  a  overovateľov  zápisnice 
 
Predseda konferencie vyzval   delegátov   hlasovať   o návrhu   prezidenta   SFZ   na  menovanie   p.  
Milana  Sládkoviča,  p.  Petra  Holeka,  p.   Jozefa  Záhorského,  p.   Jána  Rosinského  a p.  Dušana  
Kučeru  za  skrutátorov.  Delegáti  schválili  návrh  na  skrutátorov  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  147 
Hlasovalo za: 147 
Hlasovalo proti: 0 
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Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
Predseda  ďalej  vyzval  delegátov  hlasovať  o návrhu  prezidenta  SFZ  na  menovanie  p. Jozefa 
Klimenta,   p.   Róberta   Rybníčka   a p.   Róberta   Šuníka   za   overovateľov   zápisnice.   Delegáti  
schválili  aj  tento  návrh  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  147 
Hlasovalo za: 147 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
4.      Voľba  pracovných  skupín 
 
Predseda konferencie vyzval  delegátov  hlasovať  o návrhu  prezidenta  SFZ  o menovaní  členov  
mandátovej  komisie  SFZ,  ktorými  by  mali  byť  p.  Ľubomír  Suchý,  zároveň  aj  predseda  tejto  
komisie,   p.   Vladimír   Púčik,   p.   Pavol   Kuteľ,   p.   Miroslav   Urban   a p.   Stanislav   Malečka. 
Členovia  komisie  boli  schválení jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  147 
Hlasovalo za: 147 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
Predseda  konferencie  oboznámil  prítomných  s návrhom  prezidenta  SFZ  na  menovanie  členov  
návrhovej   komisie   SFZ,   ktorými   by   sa   mali   stať   p.   Marcel   Eperješi,   zároveň   predseda  
komisie,  p.  Rastislav  Kubica,  p.  Stanislav  Špila,   p.  Michal  Vlček  a p.  Štefan  Jajcaj. Vyzval 
prítomných  delegátov  hlasovať  o tomto  návrhu  a návrh  bol  schválený  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  147 
Hlasovalo za: 147 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
5.      Schvaľovanie  návrhu  programu  konferencie  SFZ 
 
Predseda konferencie oznámil,   že   program   tejto   konferencie   bol   schválený   výkonným  
výborom   17.   augusta   2012, a vzhľadom   k prípravným   prácam   na   konferenciu   a mnohým  
užitočným   podnetom   bol   augustový   program   konferencie   rozšírený   o štyri   body,   a to: 
potvrdzovanie  členov  výkonného  výboru  SFZ,    stanovisko k SZTK, stanovisko k  návrhu  na  
vytvorenie   strešnej   organizácie   slovenského   športu a oboznámenie   a   schvaľovanie  uznesení  
prijatých   konferenciou   SFZ. Takto   pozmenený   program   konferencie   SFZ   bol   delegátom 
poslaný  27.  septembra  2012.  Zároveň  vzhľadom  k množstvu  pripomienok  a návrhov  k návrhu  
rokovacieho   poriadku,   ktorý   bol   v augustovom   programe   konferencie   zaradený   ako   šiesty  
bod,  bol  na  návrh  člena  výkonného  výboru  SFZ  pre  legislatívno-organizačné  otázky  p.  Petra  
Sepeši   tento   bod   vypustený   z návrhu   programu   konferencie.   Taktiež   v záujme   nenarušenia  
procesnej  stránky  vedenia  konferencie  bolo  oproti  augustovému  programu  pozmenené  poradie  
bodov. Predseda  následne  vyzval  prítomných  delegátov,   aby  hlasovali   o takto pozmenenom 
programe  konferencie  SFZ.  Pozmenený  program  bol  schválený  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  147 
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Hlasovalo za: 147 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
6.      Voľba  čestných  členov  SFZ,  udelenie  vyznamenaní 
 
Predseda konferencia oznámil   delegátom,   že   výkonný   výbor   navrhuje   prijať   za čestných  
členov   SFZ   p.   Jozefa   Adamca,   p.   Milana   Služaniča   a p.   Jozefa   Vengloša.   Uvedený   návrh  
schválila  konferencia  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  147 
Hlasovalo za: 147 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
Predseda   potom   oznámil,   že   výkonný   výbor   rozhodol   4.   novembra   2011 o udelení   zlatého  
odznaku  SFZ  p.  Justínovi  Javorekovi. 
 
Následne  boli menovaným  odovzdané  diplomy  a vyznamenanie.  
 
Uvedený  bod  bol  ukončený  tichou  spomienkou  na  nedávno  zosnulých  slávnych  slovenských  
futbalistov a funkcionárov. 
 
7.      Správa  o činnosti  prezidenta  SFZ  a o  činnosti výkonného  výboru  SFZ 
 
Prezident   SFZ   zdôraznil,   že   v záujme   transparentnosti   je   potrebné   hovoriť   aj   o veciach 
nemilých,   čo   nie   každý   dobre   znáša.   Futbal   je   na   prvom   mieste   a s touto   víziou   bol  
vypracovaný  Strategický  plán  rozvoja  futbalu  na  roky  2011-2014.  Prezident  nazval  uplynulé  
obdobie dvoch rokov hľadaním   správnej   cesty,   vysvetľovaním  novej   filozofie   a budovaním  
a upevňovaním   vzťahov   do   vnútra   i navonok. Nepodarilo   sa   začať   s výstavbou   národného  
futbalového   štadióna,   zlepšiť   vzťahy   medzi   profesionálnym   a amatérskym   futbalom,   A   - 
mužstvo  sa  nekvalifikovala  na  Majstrovstvá  Európy  v Poľsku  a na Ukrajine.  Taktiež  možno  
vysloviť  nespokojnosť  s prácou  komisie  rozhodcov  SFZ.  Podarilo  sa  presťahovať  sídlo  SFZ  
do   nových   reprezentatívnejších   priestorov,   vytvoriť   elektronický   informačný   systém  
slovenského   futbalu,   vytvorili   sa   nové   oddelenia   na   SFZ   (napr.   legislatívno-právne,  
komunikačné),  ukončiť  nevýhodnú  zmluvu  s  UFA Sports Slovakia,  čo  stálo  SFZ  skoro  5  mil.  
eur,   po   9   mesiacoch   vytvoriť   návrh   nových   stanov SFZ, v tomto roku začať opätovne  
(naposledy v roku   2007)   so   vzdelávaním   trénerov,   vytvoriť   projekt   školského   pohára,   do  
ktorého   sa   zapojilo   vyše   20 000 chlapcov a dievčat   do   13   rokov,   získať   nových 
marketingových   partnerov,   a to:   Poštovú   banku   pre   regionálne   futbalové   zväzy,   zdravotnú  
poisťovňu  Dôvera   pre  mládežnícky   futbal   na   5   rokov,   lotériovú   spoločnosť  TIPOS pre III. 
ligu a turnaj 18-ročných   Slovakia   cup,   spoločnosť   Slovnaft   pre   Slovenský   pohár.   Ďalej   sa  
podarilo   oživiť   činnosť   Nadácie slovenských   futbalových   internacionálov, dať   dokopy  
mužstvo   internacionálov, po 12 rokoch sa podarilo reprezentačnému  mužstvu   do   21   rokov  
postúpiť  do  baráže  na  majstrovstvá  Európy. 
 
Následne   si   zobral   slovo   generálny   sekretár SFZ,   ktorý   k ďalšiemu   priebehu   tohto   bodu 
programu   uviedol,   že   o činnosti   orgánov   a jednotlivých   úsekov   SFZ   budú   hovoriť   vedúci  
jednotlivých   úsekov   a o činnosti   výkonného   výboru   SFZ   a rady   SFZ   podá   správu   vedúci  
legislatívno-právneho  oddelenia  p.  Jaroslav  Rybánsky. 
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Vo  výkonnom  výbore   došlo   k personálnym   zmenám,   pána  Antošíka   vystriedal   pán Vencel, 
pána Belaníka   pán  Tittel,   pána  Bernera   pán   Jánošík   a pána  Kociana   pán  Lešický. Výkonný  
výbor  v roku  2011  prijal   tri   razy  viac  uznesení (177  uznesení) ako   sa  prijímalo  v minulých  
obdobiach. Z množstva   uznesení   možno   spomenúť   najmä   uznesenie   o schválení   trénera  
reprezentačného   družstva   do   21   rokov   a   uznesenie o schválení   strategického   plánu   SFZ.  
Výkonný  výbor  prijímal  svoje  rozhodnutia  tiež  formou  per  rollam.  Rada  SFZ  zasadala  počas  
uplynulých  dvoch  rokov  štyri  razy  riadne  a raz mimoriadne. Z uznesení  ňou  prijatých  možno  
zmieniť   uznesenie,   na   základe   ktorého   bola   zrušená   zmluva   s UFA Sports Slovakia, 
uznesenie,   ktorým   bol   schválený   rozpočet   SFZ   na   rok   2012,   či   uznesenie   o reorganizácii  
ženských  súťaží. 
 
Legislatívno-právne   oddelenie   SFZ   začalo   fungovať   od   júla   2011,   v súčasnosti   je   4-členné  
a od  začiatku  sa  zaoberalo  veľmi  širokou  agendou,  ktorá  naň  prechádzala  z ostatných  úsekov.  
Takmer   všetky   podnety   adresované   generálnemu   sekretárovi SFZ alebo SFZ   sú   riešené   na  
tomto   oddelení,   pričom   najčastejšie   ide   o žiadosti   klubov   či   fyzických   osôb   o prešetrenie  
postupov a rozhodnutí   oblastných   futbalových   zväzov   alebo   regionálnych   futbalových  
zväzov,   ktoré   by   malo   byť   v rozpore s predpismi   SFZ   (napr.   pri   zaraďovaní   družstiev   do  
súťaží).  Okrem  toho  sa  zoberá  aj  zmluvnou  agendou  a navrhovaním  nových  predpisov  SFZ, 
pretože  veľa  predpisov  SFZ  je  vzájomne  rozporných. 
 
Generálny  sekretár  SFZ  následne  podal  delegátom  informáciu  o sekretariáte  SFZ  a jeho  práci.  
Skonštatoval   nutnosť   s novými   priestormi   vytvoriť   novú   organizačnú   štruktúru a nutnosť  
prijímania  nových  zamestnancov,  aby  SFZ  šiel  smerom  dopredu. Poznamenal,  že  by  sa  mal  
zredukovať   počet   komisií.   Zlepšila   sa   prepojenosť   a komunikácia   medzi   regionálnymi  
futbalovými  zväzmi  a oblastnými  futbalovými  zväzmi. 
 
Činnosť  technického  úseku  zhodnotil  p.  Ján  Greguš,  riaditeľ  tohto  úseku. Žiadnemu  družstvu  
sa  nepodarilo  prebojovať  kvalifikáciou  na  záverečný  turnaj  v Európe,  za  úspech  však  možno  
považovať   postup   21ky   do   baráže   o účasť   na   majstrovstvách   Európy. O   reprezentačnom  
výbere  žien  povedal,  že  sa  tvorí  dobrý  kolektív.  Spomenul  školenia  a  preškoľovanie  trénerov,  
nové  jednotné  UEFA  licencie,  prijatie  smernice  na  získanie  trénerských  licencií.  Od ročníka  
2013/2014   dôjde   k reorganizácii   mládežníckych   súťaží   najmä z dôvodu,   že   mládežnícke  
družstvá   sú   málo   úspešné   na   medzinárodnej   scéne.   Poukázal   na   veľký   záujem   o Školský  
pohár,  na organizáciu  Majstrovstiev  Európy  U17  vo  futbale  na  Slovensku v roku 2013,  ktoré  
sa   budú   hrať   v Žiline, Dubnici, Nitre a Zlatých   Moravciach. Pozitívne   zhodnotil   rozvoj  
ženského   futbalu   na   Slovensku,   keď   sa v   ženskej súťaži   rozšírila II. liga. Spomenul aj 18. 
miesto  Slovenska  vo  svetovom  rebríčku  futsalu. 
 
Za   ekonomický  úsek  vystúpila   jeho finančná riaditeľka  p.  Silvia  Štefániková.  Poukázala  na  
neporiadok v účtovníctve,   financiách  po  bývalom  vedení  SFZ,   čo  malo  vplyv   i na  odložené  
podanie  daňového priznania. Strata SFZ v roku 2011 dosiahla 7,7 mil. eur a bola  spôsobená  
najmä   ukončením   zmluvy   s UFA Sports Slovakia. V spolupráci   s legislatívno-právnym  
oddelením  došlo  k zjednoteniu  pracovných  zmlúv,  vypracovali  sa  náplne  práce  pre  jednotlivé  
pozície. Prioritou  SFZ  na  danom  úseku  musí  byť  transparentné  vedenie  účtovníctva. 
 
Činnosť športovo – administratívneho   úseku   priblížil   jeho   riaditeľ p. Milan Vojtek. Úsek  
pokrýva   rozmanitý   okruh činností od   riadenia   súťaží,   futsalu,   úsek   rozhodcov,   matriku   po  
klubový  licenčný  systém,  úsek  robí  servis  klubom,  odborným  komisiám,  externá  komunikácia 
so  zahraničnými  subjektmi,  pripravuje  úradné  správy,  implementuje  ISSF. 
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Riaditeľ   spoločnosti   SFZ   Marketing   s.r.o.   p.   Jaroslav   Šišolák   predstavil   svoju   víziu  
marketingu v SFZ.   Vyzval   na   väčšiu   zainteresovanosť   ľudí   z regiónov   do   podpory  
marketingu, zmienil sa o novom   logu,   budovaní   značky   SFZ,   centralizácii  marketingových  
a televíznych  práv,  podpore  regionálneho  futbalu,  hľadaní  partnerov. 
 
Medzinárodné a organizačné oddelenie predstavil jeho vedúci   p.   Peter   Pálenčík. Činnosť  
oddelenia   rozdelil   na   administratívnu   a organizačnú.   Administratívna   zložka   zastrešuje  
medzinárodnú   korešpondenciu   s FIFA,   UEFA,   poskytuje   podporu   klubom   účastným  
v európskych  súťažiach,  poskytuje  jazykový  servis  ostatným  oddeleniam.  Organizačná  zložka  
zabezpečuje   organizáciu   medzinárodných   stretnutí   A-mužstva   a mužstva   21ky,   organizáciu  
mládežníckeho   turnaja  TIPOS  Slovakia  Cup  pre  družstvá  18-ročných  a finále  Slovnaft  Cup.  
Oddelenie   taktiež zabezpečuje   vzdelávanie   pracovníkov   v spolupráci s UEFA a Univerzitou 
v Lausanne,   ktorého   sa   už   úspešne   zúčastnili   dvaja   pracovníci   SFZ v rámci   programu  
futbalového  manažmentu. Po  minuloročnom  získaní  akreditácie  sa  podarilo  tento  rok  vyškoliť  
bezpečnostných  manažérov  takmer  vo  všetkých  corgoňligových  kluboch. 
 
Vzhľadom   k propagácii ISSF   zo   strany   vedúceho   IT   oddelenia   p.   Jána   Letka   v regiónoch  
a kluboch  nebola  činnosť  IT  oddelenia  delegátom  osobitne predstavovaná v rámci  prezentácie  
organizačných  úsekov SFZ. 
 
Po  prezentácii   činnosti   jednotlivých  úsekov  SFZ  generálny   sekretár  SFZ  stručne  oboznámil  
delegátov   so   Strategickým   plánom   rozvoja   futbalu   2011-2014,   ktorý   je   základným  
dokumentom   pre   činnosť   jednotlivých   úsekov      SFZ.   Uvedený   strategický   plán   tvorí   50  
projektov, z ktorých   väčšina   je   už   vo   fáze   realizácie.   Z projektov   uviedol   aktuálne   5  
najdôležitejších,   ktorými   sú   ISSF,  Novelizácia   predpisov   SFZ,   Školský   pohár,  ME  U17   na  
Slovensku,  Vzdelávanie  trénerov. 
 
Generálny  sekretár SFZ potom predstavil  prítomným  medzinárodnú  činnosť  SFZ.  Opätovne  
vyzdvihol   účasť   zamestnancov   SFZ   na   vzdelávacích   programoch   FIFA   a UEFA,   ktorí  
následne  aplikujú  získané  vedomosti  a skúsenosti  v Slovenskej republike. V roku 2013 by sa 
mala   na   Slovensku   zorganizovať   zasadnutie   VV  UEFA   pri   príležitosti  ME  U17  mužov   na  
Slovensku. SFZ kandiduje na usporiadanie UEFA kongresu v roku 2014, SFZ  má  od  UEFA  
prísľub,  že  môže  v roku 2015 zorganizovať UEFA  konferenciu  trénerov  a v roku 2016 halový  
európsky  turnaj  žien  U19. 
 
8.      Správa  revíznej  komisie  SFZ 
 
Správu   revíznej   komisie   SFZ   predniesol   jej   predseda   p.   Ján   Lipták.   Revízna   komisia  
kontrolovala   finančné   hospodárenie   s prostriedkami SFZ a kontrolu   dodržiavania   predpisov  
SFZ,  podávala  stanoviská  k stanovám,  organizačnému  poriadku  a iným  predpisom,  zaoberala  
sa  podnetmi  klubov,  členov  SFZ.  Zasadala  v zložení:  predseda,  4  zástupcovia  RFZ  (p.  Bartoš,  
p.  Berkovič,  p.  Slanec,  p.  Laskovský),  2  zástupcovia  klubov,  ktoré  spĺňajú  podmienky  podľa  
smernice o klubovom  licenčnom  systéme  (p.  Sokolík,  p.  Syrovský).  Začiatkom  roku  2012  sa  
vzdal  funkcie  tajomníka  komisie p. Baumann. Komisia zasadala 5-krát,  1-krát  mimoriadne,  2-
krát  hlasovala pre rollam. Predseda  revíznej  komisie  SFZ  sa  zúčastňoval  zasadnutí  VV  SFZ,  
rady SFZ a tiež  zasadnutí  revíznej  komisie  SZTK.  Zápisnice  revíznej  komisie  SFZ  s návrhmi  
opatrení  boli  posielané  generálnemu  sekretárovi  a finančnej   riaditeľke  ekonomického  úseku.  
Rada SFZ zasadala  za  uplynulé  dva  roky  5-krát,  prijala  54  uznesení.  Výkonný  výbor  zasadal  
22-krát  a prijal  za  uplynulé  dva  roky  326  uznesení,  13-krát  prijal rozhodnutia hlasovaním per 
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rollam (elektronické   hlasovanie   emailom).   Zápisnice   s uzneseniami výkonného   výboru boli 
zverejňované   na  webovej   adrese  SFZ.  Niektoré   uznesenia   výkonného  výboru   sa nepodarilo 
splniť,   napr.   už   od   roku   2007   zostáva   nesplnené   uznesenie   o začatí   výstavby   národného  
futbalového   štadióna. Na   základe   podnetu   výkonného   výboru revízna   komisia   preskúmala  
zmluvy a dodatky o využívaní   NTC   v Senci a následne   navrhla   VV   SFZ,   aby   zabezpečil  
skompletizovanie  zmluvnej  dokumentácie  s Mestom Senec a ŠK  Senec  a originály  archivoval  
v SFZ a kópie  v NTC,  zároveň  navrhla  zmluvne  aktualizovať  tréningy  a stretnutia v NTC pre 
každý  súťažný  ročník a určiť  priority pre jednotlivé  družstvá.  Na  základe  uznesenia  rady  SFZ  
zo 17. 2. 2011 vypracovala  revízna  komisia  stanovisko  k správe  prezidenta  o aktuálnej  situácii  
v SFZ, v ktorej   skonštatovala,   že   táto   správa   je   v súlade   so   skutkovým   stavom   účtovných  
dokumentov, a že   plnenia   zo zmlúv   uzatvorených   s UFA Sports Slovakia s. r. o. a marco 
mirelli, s.r.o. a Memoranda z 11. 8. 2012 na nákup  25  kusov vozidiel KIA VENGA sú  pre  
SFZ  nevýhodné.  Revíznej   komisii   neboli   predložené   žiadne   relevantné   doklady,   na   základe  
ktorých  by  bola  vyplatená  odmena  hráčom  a realizačnému  tímu  za  MS  2010.  Revízna  komisia  
odporučila   výkonnému   výboru,   aby   po prerokovaní   s legislatívno-právnou   komisiou   SFZ  
prehodnotil   alebo   ukončil   nevýhodné   zmluvy   s partnermi,   aktualizoval   interné   smernice   na  
beh  účtovných  dokladov,  pokladne,  funkčne  vymedzil,  kto  a do  akej  výšky  môže  podpisovať  
zmluvy a vystavovať   objednávky,   pred   uzatvorením   zmlúv   návrh   predložil   ekonomickému  
oddeleniu SFZ, ekonomickej komisii SFZ a legislatívno-právnej  komisii SFZ a aby zaviedol 
archiváciu   zmlúv.   Revízna   komisia   vykonala   kontrolu   vydávanie   záloh,   nezistila   závažné  
nedostatky, pri kontrole príjmových   a výdavkových   dokladov   neboli   zistené   žiadne  
nedostatky,   taktiež   ani   pri   kontrole   inventúrnych   dokladov   v športovom   sklade. V rámci  
zaoberania   sa   rozpočtom   SFZ   na   rok   2012,   ekonomická   komisia   SFZ   mala   k rozpočtu  
výhrady,  pretože  navrhovaný  rozpočet  nevytvára  dostatočné prostriedky  na  krytie  existujúcich  
záväzkov   SFZ   a odporučila   zvýšiť   príjmy   SFZ   pochádzajúce   od   SFZ   Marketing   s.r.o.   Na 
základe   podnetu   preskúmala   stav   účtovných   dokladov   na   nákup   zdravotníckeho   materiálu  
a zdravotníckych  pomôcok  súvisiacich s účasťou  reprezentácie  na  MS  2010,  skonštatovala,  že  
k sprenevere   nedošlo,   opaľovacie   krémy   kúpené   neboli.   Zoberala   sa   aj   ďalšími   podnetmi  
(napr.  BFZ,  FC  Petržalka),  ku  ktorým  podala  stanovisko; podnety,  ktoré  neprináležali  do  jej  
kompetencie, postúpila  kompetentným  orgánom. Revízna  komisia  odporučila  ÚLK  vykonať  
fyzickú   kontrolu   kamerového   systému   na   štadiónoch   v Dunajskej Strede a v Košiciach.  
Predseda  revíznej  komisie  navrhol  na  záver  svojej  správy tri  uznesenia  revíznej  komisie.  Prvé  
sa  týkalo potreby  zabezpečiť  výberové  konanie  na  zdravotnícky  materiál  pre  celý  SFZ  podľa  
požiadaviek   lekárov   reprezentačných   výberov,   druhé   sa   týkalo   nutnosti   viesť   inventúru  
zdravotníckeho   materiálu   po   reprezentačných   zrazoch,   aby   sa   materiál   dopĺňal   podľa  
skutočných   potrieb   a tretie   sa   týkalo potreby   získať   finančné   prostriedky   z FIFA, UEFA 
a iných  subjektov  v SR  na  celkové  zlepšenie  finančnej  situácie  SFZ. 
 
9.      Správa  o hospodárení  SFZ,  správa  nezávislého  audítora 
 
Správu   o hospodárení   SFZ   za   obdobie   od   konferencie SFZ v septembri 2010 predniesla p. 
Silvia   Štefániková,   finančná   riaditeľka   ekonomického   úseku   SFZ. Správa   sa   venuje   dvom  
účtovným  obdobiam  a dvom   spoločnostiam   (SFZ   a SFZ Marketing, s.r.o.). Uvedená   správa  
bola  delegátom  konferencie  predložená  zároveň  v tlačenej  podobe. 
 
Prvá  časť  správy  sa  týkala  účtovného  roku  2011.  Predpokladaný  schválený  rozpočet  SFZ  na  
rok 2011  bol  vo  výške  mínus  1 924 000,-EUR a plánované  príjmy  vo  výške  7 837 000,-EUR. 
SFZ  dosiahol  výsledok  hospodárenia  za  rok  2011  vo  výške  mínus  7 035 000,-EUR,  ktoré  by  
bez  mimoriadnych  nákladov  na  UFA  Sports  Slovakia boli  mínus  2 085 000,-EUR. Dosiahnuté  
výnosy   neboli   v očakávanej   výške.  Počítalo   sa   s vyššími   príjmami   z marketingovej   činnosti  
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od  UFA  Sports  Slovakia.  Ďalej   finančná   riaditeľka  prezentovala   rámcovo  štruktúru  príjmov  
a výdavkov.   Samostatnou   kapitolou   správy   je   prehľad   pohľadávok   a záväzkov. Podľa  
stanoviska  audítora  účtovná  závierka  SFZ  k 31.  12.  2011  poskytuje  vo  všetkých  významných  
súvislostiach  pravdivý  a verný  obraz  finančnej  situácie  SFZ  k tomuto  dátumu  a výsledku  jeho  
hospodárenia   za   rok   končiaci   sa   k uvedenému   dátumu   v súlade   so   zákonom   o účtovníctve.  
Pripomienka  ÚLK  k uzneseniu  VV  SFZ,  ktorým  bola  schválená  ročná  účtovná  závierka  SFZ  
a správa  nezávislého  audítora  k 31. 12.  2011  sa   týkala  pohľadávky  SFZ  vo  výške  591 000,-
EUR,   ktorá   vyplýva   z vyúčtovanie   spolupráce   s UFA   Sports   Slovakia,   pričom   1   mil.   eur,  
ktoré   SFZ   poskytol   počas   platnosti   marketingovej   zmluvy   ÚLK   nezohľadňoval  
marketingovým  partnerom  neuhradenú  kvartálnu  splátku,  ani  zníženie  celkovej garantovanej 
sumy o bartrové   plnenie.   ÚLK   uvedenú   pohľadávku   namieta,   neeviduje   v účtovníctve  
a navrhuje zriadenie samostatnej pracovnej skupiny k riešeniu   daného   stavu.   Samostatnou 
kapitolou  správy  je  správa  o SFZ Marketing, s.r.o. 
 
Druhá časť   správy   bola   prednesená   k plneniu   rozpočtu   SFZ   na   rok   2012   k 30. 6. 2012. 
Rozpočet  SFZ  počíta  s príjmom  od  SFZ  Marketing,  s.r.o.  vo  výške  1 300 000,-EUR  Do  júna  
2012  sa  nepodarilo  obnoviť  zmluvu  so  spoločnosťami  Slovak  Telekom,  Heineken,  Hörmann.  
Nepodarilo   sa   získať   ani   reklamného   partnera   pre   NTC   Senec.   Je   podpísaná   zmluva   so  
spoločnosťou   Dôvera,   vo   finálnej   fáze   je   zmluva   so   spoločnosťou   Fortuna   a podarilo sa 
predĺžiť   zmluvu   so   spoločnosťou   Kia Motors Slovakia s.r.o. Novým   marketingovým  
partnerom   sa   stala   Slovenská   sporiteľňa,   TIPOS,   Slovnaft,   Puma. Projekt   ISSF   sa   začal  
realizovať  v roku 2012 a jeho  prvá  časť  sa  spustila  do  prevádzky  v júli  2012,  preto  do  obdobia  
jún   2012   nie   je   táto   položka   naplnená   a SFZ   plánuje   vykryť   náklady na tento projekt aj 
z príspevkov   FIFA   GOAL.   V kapitole NTC   Senec   je   položka   opravy   a udržiavanie  
prekročená  najmä  z dôvodu  nutnej  revízie  osvetlenia.  Realizuje  sa  výmena  umelého  trávnika  
prostredníctvom  firmy  LIMONTA  Sport  Spa   Italy  z prostriedkov UEFA Hattrick  3.  Plánuje  
sa   projekt   výstavby  NTC  Poprad,   na   ktorý   bude   poskytnutý   príspevok   od  UEFA  vo   výške  
2 018 000,-EUR.   Na   výstavbu   NTC   v Dunajskej   Lužnej   prispeje   UEFA   sumou   250 000,-
EUR. Zo zmluvy o súčinnosti,  spolupráci  a prerozdelení  finančných  prostriedkov medzi SFZ 
a RFZ   je   SFZ   povinný   poskytnúť   regionálnym   futbalovým   zväzom   ročne   650 000,-EUR. 
Keďže   v roku   2010   nebolo   regiónom   vyplatené   toto   plnenie,   SFZ   toto   plnenie   spláca   za  
predchádzajúce   obdobia.   Na   podporu   regiónov   sa   podarilo   SFZ   získať   pre   regionálne  
futbalové  zväzy  klienta  Poštovú  banku.  Celkové  náklady  na  bežné  výdavky  sú  plánované  vo  
výške  7 934 000,-EUR,  do  júna  boli  náklady  3 334 000,-EUR. V kapitole  kapitálové  výdavky  
a projekty   sa   plánuje   dokončenie   projektu   Head   Office   z Hattricku – dovybavenie   sídla  
a nájomné  kancelárskych  priestorov,  ďalšími  projektmi  sú  rozvoj  ženského  futbalu,  výstavba  
zdravotníckych   centier,   výdavky   na   konvenciu   rozhodcov,   podpora   mládežníckeho  
a neprofesionálneho  futbalu.  Celkové  výdavky  SFZ  sú  plánované  vo  výške  8 486 000,-EUR, 
náklady  do   júna  2012  boli   3 629 000,-EUR. SFZ   je   povinný  uhradiť   zvyšnú   časť   zmluvnej  
pokuty  za  predčasné  ukončenie  spolupráce  s UFA  Sports  Slovakia  vo  výške  3 950 000,-EUR 
a dlhodobú   bezúročnú   pôžičku   vo   výške   3 000 000,-EUR od UEFA. Stav na   bankových  
účtoch  je  934 000,-EUR a pokladničná  hotovosť  je  13 000,-EUR. 
 
SFZ Marketing, s.r.o. vykazuje k 30.6.2012  hospodársky  výsledok  vo  výške  386 852,-EUR, 
výdavky  na  rok  2012  sú  plánované  vo  výške  1 970 202,-EUR a príjmy  sú  plánované  vo  výške  
1 934 711,-EUR.   Stav   na   bankovom   účte   k 30. 6. 2012 je 332 000,-EUR a stav   peňažnej  
hotovosti k tomuto   dátumu   13 000,-EUR, stav na sklade je 441 000,-EUR, ide o stav 
športového  materiálu  Puma  a reklamných  predmetov. 
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Finančná  riaditeľka  na  záver  svojho  príspevku  skonštatovala,  že  je  nutné  dodržiavať  rozpočet  
a snažiť   sa   o znižovanie   nákladov,   hľadať   ďalšie   príjmy   na   vykrytie   strát,   ako   aj   splácanie  
pôžičky  a zmluvnej pokuty pre UFA Sports Slovakia.  
   
 
10.  Novelizácia  noriem  – schvaľovanie  stanov  SFZ 
 
Pred  začatím  tohto  bodu  privítal  predsedajúci  nových  hostí  na  konferencii,  poslancov  NR  SR  
p.  Dušana  Galisa  a p. Otta Brixiho.  
 
Návrh   nových   stanov   predniesol   p.   Peter   Sepeši,   člen   výkonného   výbore   pre   legislatívno-
organizačné   otázky.   Zrekapituloval   základné   informácie   k návrhu,   a to   históriu   návrhu 
(dôležité   dátumy   pre   vznik   nových   stanov),   dôvody   navrhnutia   nových   stanov (boli   už  
prednesené   na   množstve   osobitných   stretnutí   s členmi   SFZ),   osoby,   ktoré   sa   zúčastnili   na  
tvorbe   návrhu   nových   stanov,   čo   ovplyvňovalo tvorbu   návrhu   nových   stanov   (stanovisko 
FIFA,   piliere   návrhu   nových   stanov   ako   kvalita   autorského   kolektívu,   nezávislosť,  
nestrannosť,   rôznorodosť   poznania,   odbornosť,   zosúladenie   názorov   rôznych   záujmových  
skupín), štruktúru   návrhu nových   stanov (základné   zmeny   oproti   platným   stanovám, 
preambula,   výklad   pojmov,   princípy,   zodpovednosť individuálnych členov, doplnenie 
licenčných  orgánov,  úprava  štruktúry  orgánov,  kontrola  hospodárenia).  
 
Predsedajúci  poďakoval  p.  Sepešimu  a opýtal  sa  delegátov, či  majú  k návrhu  nových  stanov  
pozmeňovacie   návrhy.   Predsedajúci   ďalej   upozornil   prítomných,   že   podľa   platného  
rokovacieho  poriadku  je  na  prednesenie  pozmeňovacieho  návrhu  stanovený  limit  5  minút,  pre  
faktickú  pripomienku  1  minúta.  K predneseniu  pozmeňovacieho  návrhu  sa  prihlásil  p.  Štefan  
Jajcaj. Prezrel si predpisy UEFA a FIFA, na ktoré poukázal   prezident   SFZ   ako   na   dôvod  
zmeny stanov, a nevidel  vôbec  dôvod  k zmene stanov v takom  rozsahu,  ako  sa  predkladajú.  Je  
proti   zrušeniu   rady   SFZ,   ktorá   je   potrebná (najmä   kontrolná   funkcia   a   „negovanie“   hrán  
medzi   regiónmi a ÚLK). Nastolil   otázku,   aký   vecný,   časový   a obsahový  posun nastal,   keď  
ešte  na  rokovaní  rady  SFZ  v Poprade  predložil  prezident  SFZ  materiál s tým,  že  rada  SFZ  je  
vážený   orgán   a chce   mať   jej   mandát, a na rokovanie rady SFZ v Nitre   bol   predložený  
materiál,   ktorý   bol   iný,   ako   schválil   výkonný   výbor.    Pozitívne   zhodnotil   prácu   kolektívu  
autorov  na  stanovách,  niektoré  veci  určite  prispejú  k rozvoju   futbalu.  Opýtal   sa,  prečo  však  
neboli   zapracované   návrhy   ÚLK   a BFZ,   aby   bol   vytvorený   kontrolný   orgán   výkonného  
výboru,  keď  sa  ruší  rada  SFZ.  Na  to  p.  Jajcajovi  uplynul  5-minútový  časový  limit. 
 
Následne  predstúpil  s pozmeňovacím  návrhom  p.  Ľubomír  Suchý.  Na  úvod  svojho  prednesu  
poznamenal,   že   vzhľadom   k dôležitosti   stanov   by   bolo   vhodné,   aby   na   prezentovanie  
pozmeňovacieho  návrhu  k návrhu   stanov,  ktorý   je  kvalitne  pripravený,  bol  ponechaný  dlhší  
čas   ako   5   minút.   K návrhu   stanov   uviedol,   že   regionálny   princíp   a územný   princíp  
nezohľadňujú   špecifiká   BFZ   a pri obsadzovaní   orgánov   z hľadiska   odbornosti   je   model  
3:3:3:1  pre  BFZ  neprijateľný,  vyzval  delegátov,  aby  prehodnotili  znenie  stanov  týkajúceho  sa  
uvedeného,  aby  sa  aspoň  vymedzili  oblasti  (napr.  ekonomická  oblasť),  kde  by  sa  tento  princíp  
uplatňoval,  a kde nie  (športovo-technická,  personálna  oblasť).  Mal  výhrady  k čl.  11  ods.  4  a  5  
návrhu   stanov,   ktoré   porušujú   autonómiu  ObFZ,   aby   do   30   dní   dávali  ObFZ   odsúhlasovať  
svoje   stanovy,   navrhol   vypustiť   tieto   odseky.   Mal   tiež   výhradu   k čl.   42   návrhu   stanov,  
týkajúcu  sa  spôsobu  delegovania  zástupcov  členov  do  regionálnych  orgánov, na konferenciu. 
Predsedajúci   po   ukončení   viac   ako   5-minútového   príspevku   p.   Suchého   tohto   vyzval  
o konkrétny   pozmeňovací   návrh   na   stanovách.   P.   Suchý   poprosil   o čas,   do   konca   rozpravy  
o danom bode   programu   naformuluje   svoj   pozmeňovací   návrh.   P.   Vojtech  Miklós   vystúpil  
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s faktickou  poznámkou,  že  keď  všetci  delegáti  rešpektovali  vystúpenia  pracovníkom  SFZ,  tak  
aby   predsedajúci   a všetci   prítomní   rešpektovali   aj   vystúpenia   delegátov. P.   Suchý   navrhol 
v čl.   5   ods.   3   písm.   a)   návrhu   stanov   doplniť   za   slová   „regionálneho   princípu“   slová   „v  
ekonomickej  oblasti“,  v čl.  11  návrhu  stanov  navrhol  vypustiť  odseky  4  až  6  a v čl.  42  ods.  2  
písm.   a)   navrhol vypustiť   časť   vety   za   slovami   „zvolení   na   konferencii   oblastného   zväzu“  
a doplniť   slová   „ktorí   sa   preukážu,   že  majú   oprávnenie   s právom   hlasovať   pred   začiatkom  
konferencie“  a v čl.  42  ods.  2  písm.  b)  vypustiť  časť  vety  za  slovami  „zvolení    na    konferencii    
regionálneho  zväzu“. 
 
Následne  o slovo  požiadal  p.  Sepeši.  Poznamenal,  že  voľbu  delegátov je  potrebné previazať  
na  kluby,  ktoré  sú  nositeľmi  moci,  nie  na  funkcionárov.  Pripomienky  k návrhu  stanovám  sa  
prerokovali,  niektoré  sa  nezapracovali,  stanovy  sú  živý  materiál,  do  budúcna  sa  môže  zmeniť. 
 
Jeden z delegátov  sa  prihlásil  s faktickou  poznámkou,  nadviazal  na  poznámku  p.  Miklósa,  aby  
bolo  umožnené  p.  Jajcajovi  dokončiť  jeho  prejav  s pozmeňovacím  návrhom  k návrhu  stanov. 
Pred  delegátov  predstúpil  p.  Jajcaj  so  svojim  pozmeňovacím  návrhom  k návrhu  stanov.  V čl. 
8  ods.  6  navrhol  vypustiť  druhú  vetu,  v čl.  10  absentuje  vo  všeobecnosti  kontrola  výkonného  
výboru,  postup  voči  rozhodnutiu  výkonného  výboru,  v čl.  10  vypustiť  odsek  5,  v čl.  11  sú  ods.  
1, 4, 5 a 6 v rozpore, v čl.  11  navrhol  vypustiť  odsek  4,  v čl.  12  ponechať  len  ods.  1  až  5,  9  až  
12, v čl.   20   ponechať   len   ods.   1   a 5 a ostatné   odseky   do   osobitného   predpisu   – štatútu  
reprezentanta, v čl.   30   ods.   2   nahradiť   slová   „napr.   obchodná   spoločnosť, občianske  
združenie“  slovami  „kluby,  ObFZ,  RFZ“,  v čl.  30  vypustiť  ods.  8,  v čl.  30  ods.  9  doplniť  na 
koniec   slová   „a   budú   v súlade   so   všeobecne   záväznými   právnymi   predpismi,   najmä   so  
zákonom  o ochrane  osobných  údajov a pod.“, v čl.  34  ods.  1  doplniť  vetu  „RFZ  a ObFZ  sú  
samostatné  právne  subjekty.“,  v čl.  37  ods.  4  vypustiť  prvú  vetu,  v čl.  38  ods.  2  vypustiť  slová  
„ak  ďalej  nie  je  stanovené  inak“.  P.  Jajcaj  požiadal  predkladateľa  o výklad  čl.  38  ods.3.   
 
Delegát  p.  Tkáč  vyzval  prítomných  delegátov,  aby  sa  hlasovalo  o tom,  či  má  p.  Jajcej  ďalej  
pokračovať   v prednášaní   pozmeňovacieho   návrhu,   lebo   už   sa   nedodržuje   časový   limit  
stanovený   rokovacím   poriadkom,   hovorí   už   pol   hodinu   a delegáti   ani   nerozumejú,   o čom  
rozpráva.  Predsedajúci  vyzval,  aby  delegáti  hlasovali,  či  má  p.  Jajcaj  pokračovať  v prednášaní  
pozmeňovacieho  návrhu.  Za  návrh,  aby  p.  Jajcaj  pokračoval,  bolo  26  delegátov,  proti  bolo  86  
delegátov,  hlasovania  sa  zdržalo  13  delegátov.  Konferencia  sa  uzniesla,  že  p.  Jajcaj  nemôže  
viac  pokračovať  v prednese  pozmeňovacieho  návrhu  k návrhu  stanov.   
 
Hlasovalo za: 26 
Hlasovalo proti: 86 
Zdržalo  sa  hlasovania:  13 
 
Nikto   nemal   viac   pozmeňujúci   návrhy   a pripomienky. Predsedajúci   uviedol,   že   sa   ukončilo  
návrhové   konanie   k návrhu   stanov.   Predsedajúci   prečítal   ustanovenie   rokovacieho   poriadku  
o hlasovaní   o procedurálnych   otázkach,   a že   ak   sú   protinávrhy,   tak   sa   najprv   hlasuje  
o pôvodnom  návrhu.  Poprosil  mandátovú  komisiu  o správu  pred  hlasovaním  o návrhu  stanov.  
Predseda  mandátovej  komisie  oznámil,  že  je  prítomných  151  delegátov,  96  za  regióny,  48  za  
ÚLK  a 10  riadnych  členov. 
 
P.   Lônčík   mal   faktickú   poznámku,   že   o zmene   stanov   sa   má   hlasovať   2/3   hlasov,   nie  
nadpolovičnou  väčšinou.  Predsedajúci  mu  oznámil,  že  si  je  vedomý kvóra  na  zmenu  stanov, 
ale že  on  čítal  kvórum  k hlasovaniu o procedurálnych  otázkach. 
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Za  predložený  návrh  stanov  predložených  výkonným  výborom  hlasovalo  121  delegátov,  proti  
bolo   13   delegátov,   zdržalo   sa   10   delegátov. O slovo   následne   požiadal   prezident,   ktorý  
poďakoval  delegátom  za  ich  schválenie. 
 
Hlasovalo za: 121 
Hlasovalo proti: 13 
Zdržalo  sa  hlasovania:  10 
Nehlasovalo: 7 
 
11.  Voľba  viceprezidenta  SFZ  pre  štátnu  reprezentáciu  a medzinárodné  vzťahy 
 
Na   viceprezidenta   SFZ   pre   štátnu   reprezentáciu   a medzinárodné   vzťahy   sa   uchádzali   3  
kandidáti,  a to  p.  Karol  Belaník,  p.  Miroslav  Karhan  a p.   Ivan  Kozák.  P.  Belaník odôvodnil  
svoju  kandidatúru  tým,  že  je  vo  futbalovom  najvyššom  manažmente  v MFK Žiline  činný  už  
viac  ako  15  rokov,  vykonával   funkciu  viceprezidenta  ÚLK  1,5  roka,  pracoval   taktiež  v rade 
SFZ,  výkonnom  výbore,  bol  hlavným  vedúcim  reprezentácie  do 20 rokov a 21 rokov, navrhol 
ho   prezident   Dukly   Banská   Bystrica spolu   s   ÚLK,   má   snahu   v prípade   zvolenia   kvalitne  
pripraviť 21ku na   kvalifikačný   zápas   s Holandskom o postup   na   ME   21,   vyslovil   tiež  
dôležitosť   investovať   do   mládeže,   zamerať   sa   na   prípravu   mládeže,   tiež   aj   na   ME   17.   P.  
Karhan  uviedol,  že  ho  navrhol  Spartak  Trnava,  prioritou  je  účasť  Áčka  na  MS  v Brazílii, treba 
podporovať   aj   mládež,   ktorá   je   zanedbávaná,   dostať   z nich   čo   najviac,   aby   sme   sa   na  
záverečné   turnaje   dostávali   častejšie.   Ivan   Kozák   sa   predstavil   ako   športový   riaditeľ  MFK  
Košice  a zástupca  Východného  Slovenska  a profesionálneho  futbalu,  navrhol  ho  MFK  Košice  
spolu s ÚLK,  rád  by  dal  futbalu  to,  čo  od  neho  dostal. 
 
Predsedajúci  požiadal  mandátovú  komisiu  o správu,  predseda  mandátovej  komisie  uviedol,  že  
je   prítomných   151   delegátov.   Predsedajúci   potom   poveril   realizáciou   volieb   predsedu  
volebnej   komisie   p.   Jána   Panáka.   Ten   uviedol   pokyny   k vyplneniu   volebných   lístkov  
a organizačné  pokyny,  oznámil  kvórum  103  hlasov  a minimálne  50  %  hlasov  za  regióny a 50 
%   hlasov   za   ÚLK.   Predseda   volebnej   komisii   uviedol,   že   volebné   lístky   si   prevzalo   151  
delegátov,  vyplnené  volebné  lístky  odovzdalo  148  delegátov,  147  lístkov  bolo  platných,  jeden  
neplatný.  P.  Belaníkovi  bolo  odovzdaných  110  hlasov,  z toho 86 hlasov za  regióny  a riadnych 
členov,   24   hlasov   za  ÚLK,   p.  Karhanovi   15   hlasov   (7/8)   a p.  Kozákovi   22   hlasov   (10/12).  
V prvom   kole   nebol   teda   zvolený   nikto   a do   druhého   kola   postúpil p.   Belaník   a p.   Kozák.  
V druhom  kole  sa  už  nevyžaduje  nadpolovičná  väčšina  v jednotlivých  komorách,   stačí,  keď  
kandidát  získa  2/3  hlasov.  V druhom  kole  získal  p.  Belaník  119  hlasov  a p.  Kozák  28  hlasov.  
Konferencia  zvolila  za  viceprezidenta  SFZ  pre  štátnu  reprezentáciu  a medzinárodné  vzťahy  p.  
Karola  Belaníka. 
 
12.  Potvrdzovanie  členov  výkonného  výboru  SFZ 
 
Po  odvolení  p.  Belaníka  z postu  prezidenta  ÚLK  nahradil  p.  Belaníka  vo  výkonnom  výbore  p.  
Dušan   Tittel   a p. Bernera nahradil vo   výkonnom   výbore   p.   Juraj   Jánošík.   Podľa   platných  
stanov  uvedených  členov  vo  výkonnom  výbore  potvrdzuje  konferencia.  Predsedajúci  vyzval  
predsedu   mandátovej   komisie   o správu   o počte   prítomných   delegátov,   ten   uviedol,   že   je  
prítomných  151  delegátov.  Na  potvrdenie  člena  je  potrebná  nadpolovičná  väčšina  prítomných  
delegátov.  Následne  predsedajúci  vyzval  prítomných  o hlasovanie o potvrdení  p.  Jánošíka.  P.  
Juraj  Jánošík  bol  potvrdený  vo  svojej  funkcii  jednomyseľne.   
 
Hlasovalo za: 151 
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Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
Potom   vyzval   prítomných   delegátov   hlasovať   o potvrdení   p.   Tittela   vo   funkcii   člena  
výkonného  výboru.  Za  potvrdenie  hlasovalo  68  delegátov,  proti  bolo  5  delegátov  a hlasovania 
sa  zdržalo  61  delegátov.  Z hlasovania  vyplynulo,  že  p.  Tittel  nebol  konferenciou  potvrdený  za  
člena  výkonného  výboru,  lebo  nezískal  nadpolovičnú  väčšinu  hlasov  prítomných  delgátov. 
  
Počet  prítomných:  151 
Hlasovalo za: 68 
Hlasovalo proti: 5 
Zdržalo  sa  hlasovania:  61 
Nehlasovalo: 17 
 
 
Následne   odovzdal   predsedajúci   slovo   prezidentovi,   aby   uviedol   stanovisko   k SZTK,   ktorý  
začal  so  svojím  príspevkom. 
 
Vzhľadom   k nesúladu   medzi   správou   mandátovej   komisie   o počte   prítomných   delegátov  
a počtom   delegátov,   ktorý   hlasovali   o potvrdzovaní   p.   Tittela, na   ktorý   upozornil   p.  
Nemečkay, predsedajúci   vyzval   opätovne   mandátovú   komisiu   o zistenie počtu   prítomných  
delegátov  pred  opätovným  hlasovaním,  keďže  prvé  hlasovanie  nemohlo  byť  považované  za  
platné   vzhľadom   k rozdielu v zistenom a skutočnom   počte   prítomných   delegátov   pri  
hlasovaní.   Predseda  mandátovej   komisie   oznámil,   že   prítomných   je   139   delegátov,   čiže   na  
potvrdenie p. Tittela je potrebných   70   hlasov.   Za   potvrdenie   hlasovalo   57   delegátov,   proti  
bolo   7   delegátov   a 73 delegátov,   dvaja   delegáti   nehlasovali.   Predsedajúci   skonštatoval,   že  
konferencia  nepotvrdila  p.  Tittela  vo  funkcii  člena  výkonného  výboru. 
 
Počet  prítomných:  139 
Hlasovalo za: 57 
Hlasovalo proti: 7 
Zdržalo  sa  hlasovania:  73 
Nehlasovali: 2 
 
13. Stanovisko k SZTK 
 
Prezident  SFZ  uviedol,  že  SFZ  bol  iniciátorom  prerušenia  posledného  valného  zhromaždenia  
SZTK.   SZTK   sa   stala   správcovskou   organizáciou,   ktorá   spravuje   majetok,   ktorý   ešte   má.  
Prostriedky z predaja   sa   použili   na   úhradu   záväzkov,   exekúcií,   ale   nikdy   nie   na   rozvoj,   na  
rozdelenie spolupodielnikom. Z toho   dôvodu   sa   navrhuje   prijatie   uznesenia,   ktoré  
predsedajúci  prečíta. 
 
P.   Nemečkay   sa   prihlásil   s faktickou poznámkou,   že   počet   prítomných   pri   hlasovaní  
o potvrdzovaní  p.  Tittela  bol  134  hlasov,   čo  nesedí   s počtom  od  mandátovej  komisie (151). 
Prezident požiadal   o možné   zopakovanie,   ak   nesedí   počet.   Predseda   mandátovej   komisie  
uviedol,  že  mandátová  komisia  nevie  zabezpečiť,  aby  v miestnosti  boli  všetci  delegáti  podľa  
prezenčnej   listiny,   z ktorej   vychádzal   pri   oznámení  počtu  prítomných. Predseda mandátovej  
komisie   navrhol   prepočítanie   prítomných   delegátov,   p.   Tittel   navrhol,   aby   sa   pokračovalo  
v rokovaní   konferencie podľa   programu. Predsedajúci   rozhodol   o prepočítaní   hlasov  
a opakovanej  voľbe. Po  opakovanej  voľbe  pokračovalo  rokovanie  o stanovisku k SZTK. 
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Prezident   SFZ   poukázal   na   to,   že   skoro   na   každom   druhom,   treťom   zasadnutí   výkonného  
výboru  SZTK  sa  hlasuje  o odpredaji  majetku.  Vzhľadom  k tomu  navrhuje  uznesenie,  ktorým  
konferencia   zaviaže   zástupcov   SFZ   vo   výkonnom   výbore   a na   valnom   zhromaždení   SZTK  
konať   v zmysle   prijatého   uznesenia.   Predsedajúci   prečítal   návrh uznesenia   ohľadom   SZTK 
v štyroch  bodoch,  ktoré  opravil v treťom  bode,  kde  malo  byť  uvedené  „na  ktoré  bol  majetok  
SZTK  prevedený“,  a nie  „na  ktoré  bol  majetok  SFZ  prevedený“ (znenie  uznesenia  je  uvedené  
v osobitnom dokumente – prílohe   k tejto   zápisnici   – podpísanom   predsedom   návrhovej  
komisie). Nikto nemal proti   návrhu   uznesenia   pripomienky,   ani   pozmeňovacie   návrhy. Za 
návrh   uznesenia   o SZTK   hlasovalo   139   delegátov,   nikto   nebol   proti,   nikto   sa   nezdržal.  
Uznesenie k SZTK  bol  prijatý. 
 
Počet  prítomných:  139 
Hlasovalo za: 139 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania: 0 
 
 
P.  Miklós  mal   návrh,   aby   bola   vyhlásená   10-minútová   prestávka   a požiadal   p.   Tittela,   aby  
zvolal   zasadnutie   ÚLK.   Predsedajúci   dal   hlasovať,   kto   je   za      zmenu   programu   rokovanie  
konferencie,   aby   bola   vyhlásená   10-minútová   prestávky.   Za   návrh   bolo   38   delegátov,   proti  
bolo   88   delegátov,   zdržalo   sa   11   delegátov.  Konferencia   neschválila   návrh  na   10-minútovú  
prestávku. 
 
Počet  prítomných:  139 
Hlasovalo za: 38 
Hlasovalo proti: 88 
Zdržalo  sa  hlasovania:  11 
Nehlasovali: 2 
 
14. Stanovisko k návrhu  na  vytvorenie  strešnej  organizácie  slovenského  športu 
 
Prezident   SFZ   uviedol,   že   SFZ   má   výhrady   voči   vzniku   strešnej   organizácii   na   valnom  
zhromaždení   SOV   v novembri, a aby   vznikla   na   pôde   SOV. Ak   by   mala   vzniknúť   nová  
strešná   organizácia   (okrem   nefungujúcich organizácií   ako   SZTK,   konfederácia   športových  
zväzov),   tak   najprv   musí   vzniknúť   koncepcia   rozvoja   a   financovania   športu   a nový   zákon  
o športe,  kde  by  mali  byť  definované  pozícia  strešnej  organizácie,  jej  kompetencie  voči  štátu  
a voči  národným  zväzom.  Najprv  by  sa  mala  vyriešiť  koncepcia  a zákon,  a až  potom  strešná  
organizácia.   Nová   strešná   organizácia   by   mala   vzniknúť   ako   nový   subjekt,   bez   histórie  
v podobe   záväzkov,   starých   tvárí.   Predsedajúci   prečítal   znenie   návrhu   uznesenia k strešnej  
organizácii   slovenského   športu   v piatich   bodoch   (znenie   uznesenia   je   uvedené   v osobitnom 
dokumente   podpísanom   predsedom   návrhovej   komisie).   Nikto   z delegátov   nemal  
pripomienku,   pozmeňovací   návrh.   Predsedajúci   vyzval   delegátov   hlasovať   o návrhu  
uznesenia.   Za   návrh   uznesenia   hlasovali   všetci   prítomní   delegáti.   Uznesenie k strešnej  
organizácii  slovenského  športu bolo  konferenciou  schválené.  
 
Počet  prítomných:  139 
Hlasovalo za: 139 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
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15. Diskusia 
 
Predsedajúci   na   začiatku   uvedeného   bodu   oboznámil   prítomných   delegátov   s časovými  
limitmi  pre  diskusné  príspevky  a faktické  poznámky. 
 
Prvý  v diskusii  vystúpil  p.  Kukumberg,  ktorý  poprial v mene  slovenských  športových  zväzov  
úspech   rokovania   konferencie,   úspech   v kvalifikácii, U21 a aby   sme   si   navzájom   v športe  
držali  palce. Uviedol,  že  futbal mal v SZTK vždy  zastúpenie,  zúčastňoval  sa  na  rozhodovaní.  
SZTK  nemá   pôžičky,   záväzky,  má   aj pohľadávky (286 000,-EUR),   ale   dobiehajú   ho   súdne  
spory (až  z roku 1996.).  
 
Druhý  v diskusii  vystúpil  p.  Jánošík,  ktorý  sa  poďakoval  za  potvrdenie  za  člena  výkonného  
výboru.   Poznamenal,   že   futbal   je   aj   ženská   reprezentácia,   požiadal   o podporu   ženského  
futbalu. 
 
Tretí   v rámci   bodu   vystúpil   p.   Šuník,   ktorý   poukázal   na   problémy   vo   futbale, ako 
zodpovednosť   delegátov   a rozhodcov   za   výkony,   ktorí   sú   platení   aj   funkcionármi  
prostredníctvom   klubov   a nie   je   možné   vyjadriť   sa   k ich   výkonom, personálne   zloženie  
komisie rozhodcov (futbal   žije   aj   z prezentácie   v médiách) a prečo   nemáme   dobrých 
rozhodcov  pre  Európu. 
 
Štvrtým   prispievateľom   do   diskusie   bol   p.   Miklós.   Od   roku   2008   klesla   návštevnosť  
reprezentačných  zápasov,  poukázal  na  príjmy  z predaja  lístkov  (rok  2006  1  mil.  eur,  rok  2010  
94 000 eur, rok 2011 454 000  eur).  V  roku  2012  sú  vstupenky   lacnejšie  o 30 % oproti roku 
2006.  Máme  najnižšiu  návštevnosť  zápasov  z okolitých  krajín  a návštevnosť  stále  klesá  (aké  
príjmy  je  SFZ  schopný  vygenerovať).  V roku 2009 predal Športprogress  späť  na  SFZ  práva,  
v tomto roku bol  výnos  SFZ  2,5  mil. eur, v roku  2011  bol  výnos  SFZ  1,3  mil.  eur.  Odporučil  
zvýšiť  marketingové   výnosy   v rozpočte   na   rok   2012   o 30%.  Uviedol,   že   delegátom   neboli  
interpretované  údaje  presne.  Poprial  SFZ  veľa  športových  úspechov. 
 
Po   p.   Miklósovi   vystúpil   p.   Lônčik.   Jeho   diskusiu   rozdelil   do   troch   bodov,   hospodárenie,  
správa   o činnosti   a procedurálne   veci. Pozitívne   zhodnotil,   že   boli   predložené   kompletné  
výsledky   hospodárenia,   absentujú   však   podklady   k správe   audítorky.   Vypracoval   pre  
ekonomickú   komisiu   SFZ   a výkonný   výbor   stanovisko   – podnet k hospodáreniu,   ktorý  
odovzdal   predsedajúcemu.   Skritizoval   výkonný   výbor,   že   neudelilo   zlatú   medailu   p.  
Laurincovi,  hoci  reprezentácia  pod  jeho  vedením  SFZ  dosiahla  najväčší  úspech slovenského  
futbalu – účasť   na  MS   v JAR. Poukázal   na   nedostatok   starých   a nových   stanov   týkajúci   sa  
kooptácie  členov  výkonného  výboru  v tom,  aby  konferencia  nepotvrdzovala  člena  výkonného  
výboru,  ktorého  zvolil  oprávnený  orgán,  aby  konferencia  len  brala  na  vedomie  voľbu.  Prečo  
sa  nepotvrdzoval  aj  p.  Lešický?  Požiadal,  aby  delegáti  bolo  oboznámení,  či  už  je  nový  tréner  
21ky  bez  ohľadu  na  to,  ako  dopadla  baráž. 
 
Šiestym  diskutérom  bol  p.  Matlák,  ktorý  sa  posťažoval  na  mediálny  tlak  vyvíjaný  na  neho  ako  
predsedu   ŠK   ŠFM   Senec   v súvislosti   s čerpaním   Nórskych   fondov.   Parafrázoval   reč  
prezidenta,   že   hlavným   cieľom   konferencie   by   malo   byť   najmä   zblíženie   profesionálneho  
a amatérskeho   futbalu,   no   podľa   neho,   medzi   amatérskym   a profesionálnym   futbalom  
nevznikol   nepotvrdením   p.   Tittela   ako   člena   výkonného   výboru   hrob,   ale   bol   odstrelený  
kameňolom  a vznikla  veľká  diera. 
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Na  záver  bodu  sa  o slovo  prihlásil  prezident,  ktorý  reagoval  na  diskusné  príspevky  p.  Miklósa  
a   p.   Lônčíka. Na   diskusný   príspevok   p.   Miklósa uviedol,   že   SFZ   sa   neprezentuje,   aký   je  
dobrý,   ale  v akej   ťažkej   situácii   je   a nikdy  by   si   nedovolil   predložiť  delegátom  konferencie  
neúplné   informácie.   Požiadal   p.  Miklósa,   aby   jemu   a všetkým,   ktorí   sa   zúčastnili   na   tvorbe  
podkladov do konferencie poslal písomné  otázky,   čo  potrebuje  objasniť,   na  ktoré  mu   spolu  
s vedúcimi  úsekov  SFZ do  pár  dní   zodpovedne  odpovedia.  Poukázal,   že  p.  Miklós  bol  viac  
ako 10 rokov partnerom SFZ, a priradil  ho  do  kategórie  ľudí,  ktorí  si  za  všetko,  čo  pre  futbal  
urobia   nechávajú platiť   na   rozdiel   od   neho,   ktorý   je   v kategórii   ľudí,   ktorí   si   za   všetko   vo  
futbale  platia,  pričom   jemu  SFZ  platí   len  cesty s reprezentáciou a ubytovanie. V roku 2010, 
ktorý   bol   pre   slovenskú   reprezentáciu   najúspešnejší,   dosiahol   SFZ   stratu   2,7   mil.   eur.   Po  
skončení  spolupráce  s UFA Sports zostal zo strany UFA Sports a Športprogressu  neuhradený  
jeden  štvrťrok  od reklamných  partnerov.  Vyzval  p.  Miklósa,  aby si  dal  ruku  na  srdce,  či  aj  on  
neprispel k tejto   situácii   v SFZ.   P.   Lônčíkovi   prezident   odkázal,   že   je pripravený spolu 
s finančnou  riaditeľkou  taktiež  zodpovedať  na  jeho  presné  otázky.  S predstaviteľmi  BFZ  sa  za  
posledné   2   roky   stretával   najčastejšie,   a bolo   to   spôsobené   aj   tým,   že  BFZ  má   v sídle   SFZ  
svoje      sídlo,   platí   si   za   kancelárie   nájomné,   ale   ostatné   miestnosti   (konferenčné)   užíva  
bezplatne,  čo  je  jeho  výhodou  oproti  iným  zväzom.  Nového  trénera  21ky  nemáme,  je  ním  p.  
Galád,   ktorý   má   v zmluve opciu na   predĺženie   a zmluva   bude   aj   predĺžená   na   ďalší  
kvalifikačný  cyklus. 
 
P.  Miklós  mal  faktickú  poznámku,  že  on  patrí  do  kategórie  ľudí,  ktorí  vždy  platia  načas,  a aj 
vopred, a s poukázaním  na  vlastné  zdroje  krytia  nákladov  SFZ  v dvoch rokoch (2009 a 2010) 
uviedol,  že  on  je  hrdý,  že  bol  pri  SFZ,  keď  SFZ  vytváral  zisk. 
 
16.  Oboznámenie  a schvaľovanie  uznesení  prijatých  konferenciou  SFZ 
 
V úvode   tohto   bodu   predsedajúci   oznámil   delegátom,   že   pred   týmto   bodom   sa   ešte   bude  
hlasovať   o schvaľovaní   správy   o činnosti prezidenta a výkonného   výboru   SFZ   a správy  
o hospodárení   SFZ   a správy   nezávislého   audítora.   Vyzval   delegátov,   aby   hlasovali  
o schválení  oboch  správ  samostatne.  Obe  správy  boli  samostatnými  hlasovaniami  jednohlasne  
schválené. 
 
Počet  prítomných:  120 
Hlasovalo za: 120 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
Následne   predsedajúci   odovzdal   slovo   predsedovi   návrhovej   komisie   p.   Eperješimu,   ktoré  
predniesol  návrhy  uznesení  konferencie,  ktoré  sú  uvedené  v prílohe  k tejto  zápisnici.  Okrem  
uznesení   uvedených   v osobitnej   prílohe   k tejto   zápisnici   súčasťou   návrhu   bolo   i uznesenie, 
aby   konferencia   uložil   generálnemu   sekretárovi   ihneď   zaregistrovať   na  Ministerstve   vnútra  
SR   schválené   stanovy   SFZ.   K návrhu   uznesení   nemal   nikto   z prítomných   delegátov  
pripomienky. Predsedajúci  navrhol  doplniť  do  návrhu  znenia  uznesení  aj  diskusný  príspevok  
p.  Jánošíka.  Potom  dal  predsedajúci  o návrhu  uznesení  konferencie  hlasovať  a delegáti  návrh  
schválili  jednohlasne. 
 
Počet  prítomných:  120 
Hlasovalo za: 120 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa hlasovania: 0 



Predsedajœci odovzdal slovo prezidentovi.

17. UkonŁcnie

Prezident po akoval delegœtom za prejavcnœ dŁveru jemu. vedeniu SF7 a celØmu aparÆtu
SEZ, a to najm t m,  e schvÆlili novØstanovy.

Pri loh> :

1. Lisi predsedu vlÆdy Slovenskej republiky
2. [Jznesenin pri jatØkonferenciou SFZ konanej d a 28. septemhra 2012
3. Protokol o v sledku voVby Łlena VV SFZ  viceprezidenta SFZ pre  tÆtnu reprezentÆciu
a rnedzinÆrodnØvz ahy zo d a 28. septembra 2012
4. prezenŁriÆlistina delegÆtov kon Øreneie SFZ zo d a 28. septernhra 2012

V Rratislave, d u 19. fchruœru 2013

io,dlirncnt Robert Rybn Łek
overova(el zÆpisnice overova(el zapisnice

- 

RÆhen  un k
ovcrovaiel zÆpisnice
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